Battle for Babies in the Lone Star State
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Washington Post: The abortion ban Texas is debating? It already exists in 12 other states.
Abortion bill in Texas is down but not out.
The Texas Senate will reconvene on the Monday following Independence Day to resume the battle between the freedom of women to destroy their unborn babies and the freedom of those babies to live. In a tense race-to-the-finish with dueling demonstrators outside singing “Amazing Grace” and “Hail, Satan,”1 the Texas Senate closed its pre-holiday session by voting for a more restrictive abortion law—one that would protect babies four weeks sooner than present law and cause many substandard clinics to close.

www.texasrighttolife.com INCLUDEPICTURE "http://www.answersingenesis.org/assets/images/articles/2013/07/Perry.jpg" \* MERGEFORMATINET 


Texas Governor Rick Perry calls another special session of the Senate in an effort to let the senators discuss and vote on a bill that would ban Texas abortions from 20 weeks post-fertilization. Image: 
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Angry protesters yelled chants while Texas senators met to discuss a bill banning abortions beyond 20 weeks and to force abortion clinics to conform to standards suitable for outpatient surgical centers. Image: Eric Gay/ AP usnews.nbcnews.com
The legislative process, disturbed by an angry mob in the gallery, became mired in technicalities. And with an 11-hour filibuster, during which she was deemed to have violated Senate rules three times, Senator Wendy Davis succeeded in running down the clock to midnight. No politician turned into a pumpkin, but the vote did. Though the Senate voted to pass the bill, the vote was two minutes too late.

Snatching a second chance for victory from the jaws of a technical knock-out, Governor Rick Perry vowed not to let technicalities de-rail this legislation for life. He has called for another special session to consider Senate Bill 5.2 So the bill’s proponents and opponents are readying for a 30-day high-stakes game. The companion bill has already passed in the House. If Senate Bill 5 passes, the Lone Star state will join a dozen others in prohibiting abortion of babies after 20 weeks, in this case measured from fertilization.

Governor Perry, explaining why he is eager to see this bill passed, especially in the wake of Kermit Gosnell’s homicide convictions,3 and the equally horrifying case of Douglas Karpen recently come to light in Houston,4said:

The horrors of the national late-term abortion industry are continuing to come to light, one atrocity at a time. Sadly, some of those same atrocities happen in our own state. In Texas, we value all life, and we’ve worked to cultivate a culture that supports the birth of every child. We have an obligation to protect unborn children, and to hold those who peddle these abortions to standards that would minimize the death, disease and pain they cause.5
Gestational age6 is conventionally measured from the onset of the last menstrual period. The time of fertilization is roughly two weeks later, and, as the more precise reflection of the unborn baby’s age, it is a reminder that the abortionist is responsible for gathering all available data to ascertain an unborn baby’s actual age lest a “fudged” calendar lead one child to death that might have escaped. And in a somewhat symbolic sense, such a date calls attention to the fact that the unborn child, having now reached the age when he or she might survive outside the mother’s womb, has actually been a living human being since the moment of fertilization. If the Texas Senate passes this bill, it will signify a hard-won freedom—the freedom to live—for at least some of the unborn in the nation’s second most populous state.

The unborn of all gestational ages will indirectly receive some protection under the new law. Abortion clinics will be held to the same standards as free-standing surgical clinics, and doctors performing abortions will be required to have hospital privileges at a facility within 30 miles. Doctors will not only be required to ensure that their patients have access to medical follow-up care but also to carefully determine the age of the fetus whose doom is being sealed. And patients seeking prescription abortifacients must come to a clinic to take the drug, ensuring that the drug is taken only by the person it is prescribed for. The bill’s opponents are furious, saying that 37 of the state’s 42 abortion clinics will have to close or remodel, forcing women to drive up to four hours to have their babies’ lives destroyed.

Granted, one would think that careful medical histories, safe facilities, and access to emergency care in case of complications would be the norm in an industry that supposedly prides itself in “keeping abortion safe,” but the abortion industry characteristically protests every attempt to regulate it. (Doctors whose offices provide other sorts of medical and surgical care may not enjoy the many regulations they too must obey, but they do not generally stage protests when directed to maintain high standards.) The abortion industry tends to demand an exception for itself, citing the rarity of complications. The wrongful death of one of Kermit Gosnell’s adult patients illustrates the need to force abortion clinics to comply with safe standards.

The American judicial system has not been kind to the unborn. Forty years ago the United States Supreme Court in the matter of Roe v. Wade declared laws prohibiting first trimester abortions to be unconstitutional. The Supreme Court created a constitutional right of privacy in order to justify the nullification of anti-abortion laws, but technically that “constitutional right” to abortion does not extend unconditionally to the entire nine months of pregnancy. The woman’s “right to privacy” created by the Court morphs according to the gestation of the unborn person whose ultimate right to live stands to be violated.

The Supreme Court artificially divided the nine months of pregnancy into “trimesters” and created a different rule for each. Roe v. Wade declared unconstitutional all laws preventing first trimester abortions and only allowed restrictions in the second trimester to protect “the health of the mother.”7 Rulings that deemed mental stress to be a threat to maternal health essentially removed all practical restrictions. Only beyond the point of “viability” were state laws restricting abortion “in the interest of promoting the potentiality of human life”7 still permissible. (Viability is the time when the baby may survive outside the womb.) Pro-abortionists have focused their energies on preserving the “constitutional right” that the Court mysteriously “discovered” for women on the fateful day, January 22, 1973.

Sickened by the staggering 55 million babies murdered8 in the United States since Roe v. Wade, many states have passed abortion restrictions. (See the interactive map at www.washingtonpost.com.) The usual pattern, sadly, is that legislative restrictions are immediately challenged in the courts and often set aside by judges. While proponents of the lives and health of Texas women and their babies regroup to pass this bill, opponents have declared their intention to create technical problems and delays in hopes that even if SB5 passes again, a court will throw out the law on a technicality.

The point of viability is not carved in stone. In 2004 the world saw its first 25-week baby survive. Since the second trimester ends around the 27th week (about 25 weeks after fertilization), it is clear that babies born near the end of the second trimester have a reasonable chance of survival.

With advances in medical science, the age at which a baby born prematurely may survive has marched backwards to now a record-setting 21 weeks and 5 days from the first day of the last menstrual period. This translates to approximately 20 weeks after fertilization. Therefore, given that there is evidence that babies shortly beyond this milestone can perceive pain as well as the well-documented fact that some babies at that age have survived, Senate Bill 5’s sponsors have set their goal at that point.

Texas Senate Bill 5 excludes situations in which the mother is endangered, including ectopic pregnancy,9 as well as situations in which the baby in question has an untreatable, imminently lethal defect.2 While it in effect only protects babies far enough along to survive without their mother’s body to protect them, Senate Bill 5 is written so as to ensure a reasonable base of legislative support and a good chance of dodging judicial challenges. It is fitting that the state whose abortion law was challenged in Roe v. Wade—Texas—appears about to pass a law with restrictive provisions affecting a greater population than any other to date. We must hope and pray that such laws are only the first in a turning tide of national disgust over the slaughter of millions. After all, most abortions take place in the first trimester.

Unless there is a fundamental shift toward accepting the sanctity of human life on a biblical basis, however, we cannot hope to see a permanent end to the legalized murder of over a million of America’s unborn babies each year. Ultrasound images abound in America, so most people these days are quite aware that the fetus is a real baby, though they quibble about the human status of the baby in the early days and weeks. So why the outpouring of protesters to preserve the right of Texans to kill babies that are already practically old enough to survive? It is a self-centered and sinful philosophy that demands one’s personal plans and convenience outrank the right of another human being to exist and the authority of a Creator God.  Many are concerned that any legal restrictions might trend toward more. After all, a “right” which the Supreme Court invented could someday be “un-invented” and swept away.

We applaud the effort to begin turning the tide on “Roe” in Texas and hope the legislators supporting Senate Bill 5 negotiate the legal minefield being laid for them, but we must realize that this is only a first step.

For more information:

· Watch this powerful pro-life video by Dr. Tommy Mitchell below—and you can also download it here for free. We encourage you to forward this video to as many people as you can so they will be equipped to have strong biblical and medical reasons to oppose the evil of abortion.

· Chapter 29: When Does Life Begin?
· Your body—a gift from God—your most precious gift to your spouse
· News to Note, January 19, 2013 (40 years of killing our unborn)

· News to Note, February 2, 2013 (Life? So what.)

· Feedback: Flesh and Blood
· Feedback: Embryo Protection
· Semantics Don’t Change Truth: The social motivations behind new definitions
· Roe v. Wade: 40 Years Later
· This information is intended for general education purposes only and is not intended as professional medical advice. The information should not be relied upon as a substitute for medical advice from your doctor or other healthcare professional. If you have specific questions about any medical condition, diagnosis, or treatment, you should consult your doctor or other healthcare provider.

And Don’t Miss . . .

· Since time out of mind, politicians have denigrated and demonized those who disagree with them through ad hominem attacks, and never more so than when they wish to divert attention from other issues, such as disagreeable critiques of their own performance. The latest reference by President Obama to those who differ with his position on the causes of climate change as the “flat-earth society” is a stellar example of this ploy. Obama’s proposed 2014 budget includes a 6% increase in spending on climate change research, up to $2.65 billion—yes, with a b.10 Note that rhetoric has lately changed to “climate change” from “global warming” in the wake of official reports from the United Nations’ Intergovernmental Panel on Climate Change and the British Meteorological Office that global warming has failed to even approach the gloomy heights predicted.11 Not only is the direction and magnitude of climate change at issue, but so is the cause. Mainstream dogma blames man-made activity and therefore proposes a political solution. This is the version preached by President Obama, who plans an end-run around Congress by directing the Environmental Protection Agency to institute regulations with sweeping economic consequences. The President is basing his plans on science which has failed to make accurate predictions, so we wonder who is the real flat-earther in this story? Read more about those failed predictions at “News to Note, April 13, 2013” and learn about creation scientist Dr. Larry Vardiman’s accurate predictions about global cooling—predictions based on an understanding of biblical history—at And Now—Global Cooling. Also, see Ken Ham’s blog for a free download offer and discounts on some of AiG’s global warming resources.

· Speaking of flat things, be sure you know what evolutionists are saying about unusually flexible flat feet at “Flexi-feet: Did Some Humans Fail to Leave Them in the Trees?.” If you’ve missed the news about the latest claimed transitional forms, check out “Turtle in the Gap.” And find out how God has equipped nature’s champion divers with a special form of oxygen-carrying protein in “Power swimming up the evolutionary ladder.”

· Many Americans are winding up Independence Day celebrations this weekend. It’s vital, in the wake of the recent Supreme Court decision that Americans don’t declare independence from biblical morality. If you’re a little unclear about how to answer claims that homosexual behavior is just natural, read “Feedback: When Did You Choose to Be Straight?”

· Be on the lookout next week for the latest news about the history of horses and find out about an impressive case of botanical identity theft, and who knows what else will be in the News?

For more information: Get Answers


Remember, if you see a news story that might merit some attention, let us know about it! (Note: if the story originates from the Associated Press, FOX News, MSNBC, the New York Times, or another major national media outlet, we will most likely have already heard about it.) And thanks to all of our readers who have submitted great news tips to us. If you didn’t catch all the latest News to Know, why not take a look to see what you’ve missed?

(Please note that links will take you directly to the source. Answers in Genesis is not responsible for content on the websites to which we refer. For more information, please see our Privacy Policy.)
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战役在孤星州的婴儿
新闻知道
由伊丽莎白·米切尔博士
2013年7月6日
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“华盛顿邮报”：得克萨斯州禁止堕胎的辩论？它已经存在在其他12个州。
在得克萨斯州的堕胎法案，但不出来。
得克萨斯州参议院将重新召集周一以下独立日恢复妇女的自由摧毁他们未出生的婴儿，这些婴儿的自由生活之间的战斗。在紧张的比赛完成决斗示威者外唱“奇异恩典”和“冰雹，撒旦，”得克萨斯州参议院收节前会议表决通过更严格的堕胎法，将保护婴儿4周越早比目前的法律，并导致许多不合格的诊所关闭。
 得克萨斯州州长里克·佩里调用另一个参议院特别会议在努力，让参议员讨论和表决一项法案，将禁止受精20周后，从得克萨斯州堕胎。图片：www.texasrighttolife.com

 愤怒的抗议者喊道圣歌，而得克萨斯州参议员开会讨论超过20周的一项法案，禁止堕胎和强制堕胎诊所符合标准适用于门诊手术中心。图片：埃里克同性恋/ AP usnews.nbcnews.com的
立法过程中，愤怒的暴民在画廊不安，开始陷入技术性。温迪·戴维斯与11个小时的拉布，在这期间，她被视为违反参议院规则三次，参议员成功向下运行到午夜的时钟。没有任何一个政治家变成南瓜，但做投票。尽管参议院投票通过该法案，投票为时已晚了两分钟。
在州长佩里发誓抢夺胜利从鬼门关技术敲第二次机会，不要让生活立法的技术性轨。他呼吁其他特别会议，考虑参议院法案5.2因此，该法案的支持者和反对者正准备为30天的高赌注的游戏。伴侣法案已在众议院通过。孤星州的如果参议院法案5推移，将加入禁止堕胎的婴儿，有的一打20周后，在这种情况下，从受精测量。
佩里州长，解释为什么他是希望看到这项法案获得通过，特别是在之后的克米特戈斯内尔的杀人罪定罪，3和最近在休斯顿，4
说的明朗化同样骇人听闻的情况下道格拉斯Karpen的：
恐怖国家后期堕胎行业继续来一次光，暴行。可悲的是，那些相同的暴行发生在我们自己的状态。在得克萨斯州，我们珍惜所有的生命，我们已经努力培育一种文化，支持每一个孩子的诞生。我们有责任保护未出生的孩子，并追究谁兜售这些堕胎的标准，将最大限度地减少死亡，疾病和痛苦，他们原因.5

传统妊娠年龄6是从末次月经开始测定。施肥的时间是大约两个星期后，和，为未出生的宝宝的年龄更精确的反映，它是一个提醒，堕胎是负责收集所有可用的数据，以确定一个未出生的宝宝的实际年龄免得一个“捏造”日历导致一个孩子死亡，就有可能逃出。而在有些象征性的意义上说，这样一个日期提醒您注意，未出生的孩子，现在已经达到年龄时，他或她可能母亲的子宫外存活的事实，实际上是一个活生生的人自受精的那一刻。如果得克萨斯州参议院通过这一法案，这将意味着一个来之不易的自由，生活的自由，至少有一些出生在全美第二大人口最多的国家。
根据新的法律，将间接获得一些保护未出生的胎龄。堕胎诊所将举行自由站立外科诊所相同的标准，执行堕胎的医生将被要求在45公里内的设施有医院的特权。医生不仅将需要确保他们的病人有机会获得后续医疗护理，但也仔细确定年龄对胎儿的厄运密封。寻求处方堕胎药的患者必须到诊所服用药物，确保药物的人只规定。该法案的对手是大怒，说，37州的42个堕胎诊所将不得不关闭或改造，强迫妇女驱动多达四个小时来摧毁他们的婴儿的生命。
诚然，人会认为，仔细的病史，安全设施，以及紧急护理并发症的情况下，将是一个行业规范，据说自诩“保持流产安全”，但堕胎行业典型的抗议千方百计监管。 （办事处提供其他种类的医疗和外科治疗的医生可能无法享受，他们也必须遵守许多规定，但他们确实不是一般的示威指示，保持高标准时）。堕胎行业往往本身要求的例外，理由是罕见的并发症。过失致人死亡一的克米特戈斯内尔的成年患者说明需要强制堕胎诊所符合安全标准。
美国司法系统一直没有一种对未出生的。四十年前，美国最高法院在这个问题上的罗伊诉韦德案宣布禁止前三个月堕胎的法律是违宪的。最高法院创造了宪法赋予的权利，以证明反堕胎的法律无效，但在技术上，“宪法权利”流产不会无条件延伸到整个怀孕九个月的隐私。女人的“隐私权”，根据妊娠未出生的人，其最终生活的权利代表被侵犯，法院摇身一变创建。
最高法院人为地划分了怀孕9个月的“学期”，造就了不同的规则，每个。罗伊诉韦德案宣布违宪防止前三个月流产的法律，只允许在孕中期的限制，以保护“健康的母亲。”7裁决，被视为精神压力，威胁到产妇保健基本上去掉了所有实际限制。只有超越点的“生存能力”，国家的法律限制堕胎“的利益，促进人类生活的潜力”7尚可。 （生存能力的时候，宝宝可能在子宫之外生存。）临堕胎已经把精力放在维护“宪法赋予的权利”，法院神秘妇女灾难性的一天，1973年1月22日“发现”。
生病惊人的5500万婴儿在美国杀害8罗伊诉韦德案以来，许多国家都通过堕胎限制。 （见www.washingtonpost.com。互动式地图），可悲的是，通常的模式是，立法限制会立即在法庭上提出质疑，并经常抛开法官。 ，虽然德州妇女及其婴儿的生命和健康的支持者重组通过这一法案，对手已宣布他们用心去创造希望，即使SB5通行证再次，法院将抛出一个技术性法律技术问题和延迟。
点是不是刻在石头上的生存能力。 2004年，世界看到了它的第一个25周的婴儿生存下来。由于孕中期左右结束第27周（受精后约25周），接近尾声孕中期出生的婴儿很明显，有一个合理的生存机会。
随着医学科学的进步，向后行进的年龄，过早地出生的婴儿可能生存到现在创纪录的21周又5天，从末次月经的第一天。这转化为受精后约20周。因此，鉴于有证据，很快超出了这一具有里程碑意义的婴儿能够感知疼痛以及记录的事实，一些在这个年龄的婴儿存活，设为，参议院法案5的赞助商在这一​​点上，他们的目标。
德克萨斯州参议院法案不包括情况下，母亲是濒临灭绝，其中包括宫外孕，以及在哪些情况下宝宝在有一种无法治愈的，即将发生的致死缺陷.2虽然效果只保护婴儿远远不够沿生存，恕不另行通知。他们的母亲的身体来保护他们，参议院法案5是这么写的立法支持和良好的躲着司法挑战的机会，以确保合理的基础。其堕胎法的状态，这是恰当的，被质疑在罗伊诉韦德得克萨斯州即将通过一项法律限制性规定，影响更大的人口比任何其他日期。我们必须希望和祈祷，这些法规只是第一的国家超过百万屠宰厌恶一个转折点潮流。毕竟，大多数流产发生在第一季度。
对接受圣经的基础上的人的生命神圣不可侵犯，除非有一个根本性的转变，但是，我们不希望看到一个永久结束的谋杀合法化，每年超过一百万美国的胎儿。超声图像在美国比比皆是，所以大多数人这些天很清楚，胎儿是真正的婴儿，但他们狡辩的宝宝在早期的几天和几周内关于人的地位。那么，为什么源源不断的抗议者保留德州杀婴儿实际上已经老得足以生存的权利？这是一个以自我为中心和有罪的理念要求的个人计划和便利性上超过另一个人的存在和权威的造物主神权。很多人都担心的任何法律的限制可能多趋势。毕竟，一个“正确”的最高法院发明可能有一天会被“发明”一扫而空。
我们赞赏的努力，“罗伊”在得克萨斯州开始扭转颓势，并希望议员支持参议院法案5协商为他们奠定了法律雷区，但我们必须意识到，这仅仅是第一步。
欲了解更多信息，请访问：
观看这个强大的视频由汤米·米切尔博士亲生活，你也可以在这里下载免费。我们鼓励您尽可能多的人转发这个视频，你可以让他们将配备有强大的圣经和的医疗理由反对堕胎的罪恶，。
第29章：当生命开始？
你的身体上帝最珍贵的礼物给你的配偶的礼物
新闻请注意，2013年1月19日（40岁杀死我们未出生的）
新闻请注意，2013年2月2日（生命？等什么。）
反馈：血肉
反馈：胚胎保护
语义不要更改真相：新定义的社会背后的动机
罗伊诉韦德：40年后
此信息用于一般教育用途和不打算作为专业的医疗建议。信息不应被依赖作为替代医疗咨询你的医生或其他医疗专业人士。如果您有任何医疗条件，诊断或治疗的具体问题，您应该咨询您的医生或其他医疗服务提供者。
千万不要错过。 。 。
由于时间的心态，政客诋毁和妖魔化那些谁不同意他们通过广告人身攻击，从来没有更比当他们想转移注意力从其他的问题，如不愉快的批评自己的表现。奥巴马总统的最新参考不同气候变化的原因，他的位置上“平面地球社会”这个策略是一个恒星的例子。包括奥巴马提出的2014年预算支出增加了6％，对气候变化的研究中，高达26.5亿美元，是与一B.10注意的修辞最近改变“气候变化”，“全球变暖”官方报告之后，联合国政府间气候变化专业委员会和英国气象局，全球变暖甚至未能接近悲观的高度预测.11不仅是气候变化问题的方向和幅度，但也是如此的原因。主流教条指责的人为活动，并因此提出了一个政治解决方案。这是版本所宣扬的美国总统奥巴马，计划结束乱跑国会研究所法规与指导环保局席卷经济后果。总统根据他的计划，科学未能做出准确的预测，所以我们不知道谁是真正的平板地球在这个故事吗？阅读更多关于这些失败的预测“新闻请注意，4月13日，2013”​​，并了解创作科学家拉里·Vardiman准确的预测关于全球变冷预测的基础上理解圣经的历史，而现在全球的冷却。此外，肯火腿的博客对一些AIG的全球变暖资源免费下载的报价和折扣。
说到平坦的东西，确保你知道什么是“灵活的脚异常灵活扁平足进化论者说：做了一些人类无法离开他们在树上呢。”如​​果你错过了新闻的最新声称过渡形式，检查“海龟的差距。”找出如何神已经配备了大自然的冠军潜水员一种特殊形式的携氧蛋白“电源游泳的进化阶梯。”
许多美国人正在清盘独立日的庆祝活动，这周末。这是至关重要的，在经历近期最高法院的决定，美国人不宣布独立，从圣经的道德。如果你是一个有点不清楚如何回答声称，同性恋行为是很自然的，读“反馈：当你选择是直的吗？”
是在寻找马的历史有关的最新消息下周，了解植物身份盗窃的令人印象深刻的情况下，谁知道还有什么新闻呢？
欲了解更多信息：获取答案
________________________________________

请记住，如果你看到一些值得关注的新闻故事，让我们知道！ （注：如果故事来源于美联社，福克斯新闻，MSNBC，纽约时报，或其他主要国家媒体，我们将最有可能已经听说过它。）感谢所有我们的读者已提交伟大的新闻线索给我们。如果你没赶上所有最新的新闻知道，为什么不来看看，看到你已经错过了什么？
（请注意，该链接将直接带您到源。答案在创世纪是我们的网站上的内容不承担任何责任。如需更多信息，请查看我们的隐私政策。）
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